
Bestyrelsesmøde den 11.06.2014 

 

 
Deltagere: Ulrik Sørensen, Kaja Mizzi, Klaus Cramer Bjørn, Bente Ernstsen,  

Birte Ebbesen og Jesper Østergaard Jensen 

 

Afbud: Ingen 

 

Dagsorden : 

  

1. siden sidst:  Ingen bemærkninger. 

  

2. Fibernet: Der er 18 tilmeldte. Klaus har haft dialog med fibernet, som har besluttet 

at opstarte projektet. Der vil gå 6-9 mdr. før den begynder at grave 

kabler ned. Det vil derfor stadig være muligt at tilmelde sig.  

 

3. Sommerfest:  Der er 13 hustande der pt har tilmeldt sig sommerfesten (24 voksne og 

16 børn). Sommerfesten bliver afholdt d. 30 august 2014. Ulrik har 

fundet et til på 70m², som kan lejs for 1500,-. Der skal søges  om 

lukning af vejen.  

  

 4. Kantsten: Vandværkets arbejde forventes ikke igangsat i 2014, så punktet vedr. 

kantsten på Mølleager vil også være på dagsordenen til næste 

bestyrelsesmøde   

   

5. Kloakrensning Der er blevet indhentet tilbud på rensningen af vejenes brønde. Billigste 

bud lød på 3125,-, Birthe bestiller rensning snarest. 

  

6. Containere: Containerne var var totalt fyldte. Der var enighed om fortsat at bestille 

en grøn container. 

 

 7. Eventuelt:  Marius bliver tilbudt at feje vejene inden vejbrøndende bliver renset. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 10. september kl. 19.00 hos Birte  


